
Vi har varit på årsmöte 

med Eksjö nämndemannaförening

 

Nästan alla som deltog i årsmötet som hölls den 20 februari, fr v Ingrid Lindström Holm, 
Leif Gunnar, Annica Sjöberg Glaad, Christer Rosén, Gunbrit Henriksson, Katarina 
Hjukström, Anna Sjöberg, lagman, Jan-Olof Vernblom och Anders Forssblad. 

Eksjö tingsrätt är en på många sätt unik domstol. Det framgick när lagmannen, Anna 
Sjöman gästade nämndemannaförenigen som samlades för årsmöte den 20 mars.  

– Vi har inga vakanta tjänster i domstolen och vi har den bästa balansen i landet, 
dvs kortaste genomsnittliga tiden mellan att ett mål kommer in och tills det avgörs, 
berättade hon. 

Ordförandeklubban hanterades av Lars-Olof Fälth, tidigare nämndeman i tingsrätten 
och under många år kommunstyrelseordförande i Aneby. 

Under hans ledning omvaldes Anders Forssblad, Aneby som föreningens ordförande. 
Inger Rickemark, Bodafors som tidigare varit adjungerad kassör valdes nu formellt in i 



styrelsen som föreningens kassör. Ny i styrelsen blev Annica Sjöberg Glaad, Nässjö. Det 
blev också omval av Leif Gunnar, Flisby och Gunbrit Henriksson, Holsbybrunn. 

Revisorer blev Lars-Erik Fälth och Christer Rosén, Tranås. Till uppgiften som valberedare 
omvaldes Ingrid Lindström Holm, Vetlanda. 

Årsmötet hölls i Tingsrättens stora sal och där berättade Anna Sjöman om nyligen 
genomförda förbättringar och vilka de hoppades kunna genomföras inom de närmaste 
åren. Årsmötesdeltagarna fick också en förevisning bakom kulisserna d v s arbetsplatser 
och personalutrymmen för de anställda i Eksjö Tingsrätt. Hon berättade också kort om 
domarbanan och om de befattningar som förekommer i Eksjö tingsrätt och andra 
domstolar. 

-Eksjö tingsrätt står i en särklass när det gäller korta genomsnittliga omloppstiden både 
för brottmål och tvistemål visade Anna Sjöman med statistiska diagram 

Under ledning av Gunbrit Henriksson fick årsmötesdeltagarna komma med förslag på 
kommande program inom nämndemannaföreningen. Här är några av förslagen: 

• Besök på polisstation 
• Fördrag om hovrätten 
• Besök på andra tingsrätter t ex Stockholm och Jönköping 
• Information om frivården 
• Besök på häktet 
• Information om Åklagarmyndigheten 
• Besök på fängelser och rättspsykiatriska kliniker som t ex Skänningeanstalten 

och Rättspsykiatrin i Vadstena 
• Föredrag om våld i nära relationer 
• Höra någon som varit kriminell berätta 
• Hur jobbar men som målsägarbiträde? 
• Besök på polisens kommandocentral (PKC) 
• Bjuda in någon ordförande i annan nämndemannaförening eller från 

centralstyrelsen 

– Föreningen har idag 18 medlemmar. Vi är 46 nämndemän i domsagan. Ju fler vi blir, 
desto större möjligheter har vi att genomföra dessa aktiviteter, påpekade Anders 
Forssblad. 

 


